

Announcement from Best Re (L) Limited to all our business partners

إعلان من بست ري (المحدودة) لجميع شركائنا في العمل

17 October 2013

١٧ أكتوبر ٢٠١٣

On 11 October 2013, the Labuan High Court ordered Best Re (L) Limited for winding up in the accordance to petition filed by Hanwha General Insurance Co. Ltd . Korea, Seoul.

في ١١ أكتوبر ٢٠١٣، قررت المحكمة العليا في لبوان بوقف نشاط شركة بست ري (المحدودة) وفقا للعريضة التي تقدمت بها شركة هانوا العامة للتأمين المحدودة في كوريا سيؤول

We have contested this order and have filed an appeal to the Court of Appeal on 14.10.2013 and have also submitted an application for stay of the winding-up order on 17.10.2013

لقد اعترضنا على هذا القرار وتقدمنا باستئنافه لدى محكمة الاستئناف في ٢٠١٣/١٠/١٤ وقدمنا أيضا طلبا لوقف تنفيذه في ٢٠١٣/١٠/١٧.

The reasoning of our appeal is that the company is solvent with net assets exceeding \$90m as confirmed by our audited financial statements for the period ended 31 December 2012.

إن أساس الاستئناف الذي تقدمنا به هو أن الملاءة المالية للشركة مع صافي الموجودات تتجاوز مبلغ ٩٠ مليون دولار أمريكي وهو ما تؤكد البيانات المالية المدققة للفترة المنتهية في ٣١ ديسمبر ٢٠١٢.

The Labuan Financial Services Authority has indicated it has no objection to our appeal and remains supportive of the company as one of its licensees.

إن هيئة لابوان للخدمات المالية قد أشارت أنها ليس لديها أي اعتراض على الاستئناف المقدم منا وأنها ستبقى داعمة للشركة باعتبارها واحدة من الشركات المرخصة من قبلها.

Our parent company, Islamic Arab Insurance Company (Salama) also continues to affirm its willingness to provide capital support to meet our operational needs.

كما تواصل شركتنا الأم الشركة الإسلامية العربية للتأمين (سلامة) أيضا التأكيد على استعدادها لتقديم الدعم لرأس المال لتلبية احتياجاتنا التشغيلية.

Best Re (L) Limited remains committed to its clients and the reinsurance markets it operates in and we are undertaking all necessary steps to obtain a stay of the winding up order with immediate effect. In the meantime, we continue to pursue our lawsuit against Hanwha in the Korean courts.

إن شركة بست ري المحدودة ستبقى ملتزمة لعملائها ولأسواق إعادة التأمين التي تعمل فيها وتتعهد باتخاذ جميع الخطوات اللازمة لوقف تنفيذ هذا القرار بأثر فوري وبذات الوقت فإننا سنواصل متابعة قضيتنا ضد شركة هانوا في المحاكم الكورية.

Dr. Saleh J. Malaikah

Chairman , Best Re (L) Limited

د. صالح ملائكة
الرئيس التنفيذي
شركة بست ري المحدودة